
 

Stričak će i dalje biti župan, a Horvat nova gradonačelnica Lepoglave 
06.05.2025. 

 

 

Kandidat za župana i aktualni župan Varaždinske županije, Anđelko Stričak, i 

kandidatkinja za gradonačelnicu Lepoglave, Višnja Horvat, najavili su u utorak na 

predizbornom skupu u Lepoglavi pobjede na predstojećim izborima, a upravo će 

vertikala vlasti - od gradske, preko županijske sredine do Vlade RH, osigurati 

provođenje brojnih projekata. 

 

Stričak je govoreći o listi HDZ-HSLS-SUS za Varaždinsku županiju naglasio da se 

radi o sjajnoj listi koja ima 44 posto žena te 68 posto visokoobrazovanih. Poručio je 

članovima i simpatizerima da je mandat odrađen časno, pošteno i transparentno, s 

nikada više investicija. Ujedno je naveo i najvažnije buduće investicije za područje 

grada Lepoglave. 

 

- Nakon što su godinama naši politički oponenti obećavali izgradnju brze ceste, ta 

izgradnja započela je sada u našem mandatu. Ovih su dana započeli radovi na prvoj 



dionici od Varaždina do Cerja Tužnog. U nastavku do Ivanca se rješavaju 

imovinsko-pravni odnosi, a potom slijedi i dio do Lepoglave. Također, usuglašena je 

daljnja trasa i to preko Bednje preko Jesenja do Đurmanca. Drugi važan projekt je 

proglašenje parka prirode "Zagorske gore". Treći projekt od važnosti za ovaj kraj je 

izgradnja posjetiteljskog centra Gaveznica koji je već u visokoj fazi pripremljenosti. 

Četvrta investicija se odnosi na Centar pavlina i Lepoglavsku čipku. Spomenute 

investicije trebaju omogućiti svim žiteljima ovoga kraja veći standard. Njihovom 

realizacijom mijenjamo dušu ovoga kraja. Umjesto da ovaj kraj bude poznat samo po 

kaznionici, želimo da bude poznat po kulturnim i prirodnim ljepotama. A tko to može 

bolje realizirati od žene na čelu grada - rekao je Stričak te nastavio: 

 

- Osim što je ovaj mandat najuspješniji u povijesti Varaždinske županije po 

investicijama,  uspješan je i po brizi za čovjeka, od najmlađih do najstarijih. Isto tako 

surađivali smo sa svima, bez obzira na političko opredjeljenje. Nastavljamo dalje s 

našim koalicijskim partnerima, umirovljenicima i liberalima, i naravno sa svima koji 

žele pomoći u realizaciji svih ovih projekata. 

 

Kandidatkinja HDZ-a za gradonačelnicu Lepoglave predstavila je svoj program, s 

naglaskom na projekte koji mogu značajno unaprijediti kvalitetu života građana. 

 

Jedan od ključnih izazova koji želi riješiti jest pitanje državne imovine koja u 

Lepoglavi čini oko 60 posto ukupnog vlasništva, a poseban naglasak stavlja i na 

potrebe mladih obitelji i starijih građana. U planu su konkretne mjere za poticanje 

priuštivog stanovanja kroz POS stanogradnju ili subvencije za kupnju i izgradnju prve 

nekretnine. Ujedno se planira izgradnja doma umirovljenika ili dnevnog boravka za 

starije te jačanje gerontološke službe. 

 

Naglasila je važnost infrastrukturnih projekata poput ceste od Mažuranićeve do 

groblja te najavila realizaciju niza manjih, ali važnih lokalnih projekata poput 

zatvaranja društvenog doma u Viletincu, postavljanja senzora kvalitete zraka u Čretu 

i Budimu te asfaltiranja pojedinih ulica. Naglasila je kako će nastaviti sve postojeće 

gradske programe poput subvencija za vrtić, stipendije i naknade za novorođenčad. 

 



- Želim da Lepoglava postane grad mogućnosti i perspektive, a ne grad propuštenih 

prilika. Lepoglava može više, a mi smo ti koji o tome odlučujemo - poručila je Horvat. 

 

Zamjenica župana i kandidatkinja za tu funkciju u idućem mandatu, Silvija Zagorec, 

naglasila je kako su kroz svoj rad u protekle četiri godine pružili ruku suradnje 

mladima i pripadnicima zlatne životne dobi. 

 

- U ovom mandatu utrostručili smo sredstva za naše umirovljenike. Oni zaista 

zaslužuju ta sredstva za aktivnosti koje provode preko svojih udruga. Za sve što su 

napravili gradeći i stvarajući ovu županiju, mislim da je to najmanje što možemo 

učiniti za njih - kazala je Zagorec. Podsjetila je i na značajna sredstva koja se u 

mlade ulažu kroz sustav obrazovanja dodajući da je Varaždinska županija županija 

mogućnosti koja stvara jednake šanse za sve. 

 

- Iza sebe imamo rezultate. Imamo odličnog župana koji ima rezultate i viziju za 

daljnji razvoj naše županije. Zato ćemo pobijediti i u Lepoglavi i Varaždinskoj županiji 

- zaključila je Zagorec. 

 

Predsjednik HDZ-a Grada Lepoglave, te predsjednik Gradskog vijeća u posljednja 

dva saziva, Robert Dukarić, predstavljajući listu za Gradsko vijeće naglasio je kako 

se radi o najjačoj listi koja u potpunosti pokriva područje cijelog grada odnosno svih 

18 mjesnih odbora. 

 

- Uz najbolju listu i Višnju Horvat kao kandidatkinju za gradonačelnicu spremni smo 

za pobjedu na predstojećim izborima. Uz podršku birača pokazat ćemo da možemo 

pobijediti i voditi ovaj grad u interesu njenih građana - poručio je Dukarić dodajući da 

će nakon izbora gradonačelnica Horvat iza sebe imati vertikalu prema županiji i Vladi 

RH. Na kraju je pozvao članove, simpatizere te sve birače da 18. svibnja pošalju 

poruku o kojoj građanke i građani Lepoglave već dugo govore, a to je činjenica da je 

aktualnog gradonačelnika već jedno vrijeme previše. 

 

Da HDZ u Lepoglavi ima odličnu listu za Gradsko vijeće potvrdio je i politički tajnik 

HDZ-a Varaždinske županije, Alen Runac, koji je tu listu usporedio s listom 

HDZ-HSLS-SUS za Skupštinu Varaždinske županije. 



 

- Aktualni župan Stričak sastavio je snažnu koalicijsku listu za Skupštinu, da se 

poslužim nogometnim rječnikom, kao za "ligu prvaka". No moram reći da ništa 

slabija nije ni lista lepoglavskog HDZ-a za Gradsko vijeće i na tome čestitam 

predsjedniku Dukariću - rekao je Runac. 

 

Stranka i ovoga puta u kampanji ima snažnu podršku mladeži u svim aktivnostima, 

ali i više od toga. Potvrdio je to predsjednik Mladeži HDZ-a Varaždinske županije, Tin 

Jurak, koji je poručio da stranka uvijek može računati na brojne članove Mladeži. 

 

Predsjednik ŽO HDZ Varaždinske županije 

Anđelko Stričak 











  

 

 


